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Szili Katalin az Országgyűlés Elnöke
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

O~9901 ft Hivatala

Irományszám ; 4 11 ,~C O l ,

Érkwctt 2004 Nav 10.

A Házszabály 91.§. értelmében kérdést kivárok feltenni Dr. Kolber István regionális
fejlesztésekért felelős tárca nélküli miniszternek " épülnek-e összekötő utak Somogy
megyében? " címmel. A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Somogy megye közúthálózata - külörnös tekintettel az alacsonyabb rendű utakra - rendkívül
rossz állapotú. Ezen a helyzeten nem javít az épülő M7-es autópálya sem, sőt bizonyos
részekre még nagyobb forgalom zúdul majd az új autópálya szakasz átadásával .
Több falu évek, tizedek óta hiába vár arra, hogy zsáktelepülés jellege a hiányzó összekötő út
megépülésével megszűnjön, és ezáltal bővüljön az ott lakók munkalehetősége, javuljon az
életminőség. Tervek, elképzelések születtek ugyan, de utak nem épültek. A Marcali-
Somogyvár-Gamás-Tab útvonal kiemelt beruházásként van számon tartva, de az idén készült
tanulmányterv szerint a kiviteli tervek elkészítésének tervezett ideje 2010 ., míg a kivitelezés
várható időpontja 2025 . A települési önkormányzatok külön-külön és összefogva sem képesek
a beruházásokat finanszírozni, kormám,~zati szándék és pénz nélkül az utak nem épülnek meg .
Kérdezem tehát Miniszter Urat : épülnek-e a közeljövőben zsáktelepüléseket összekötő utak
Somogy megyében? Kell-e még két évtizedet várniuk a zsáktelepüléseken élőknek ahhoz,
hogy falujuk más irányból is megközelíthető legyen?

Várom megtisztelő válaszát .

Somogyvár, 2004. november ó.

Tisztelettel
L

Móri g József ttila


	page 1

